
 

 

 

 

 

Verksamhetsberättelse 2017  

Köpings ridklubb 

 

 

Verksamhetsberättelse 2017 

Köpings ridklubb 

 

 

  

 

 

Verksamhetsberättelse 2017 

Köpings ridklubb 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Organisation 

Köpings ridklubb är en ideell förening som är medlem i Svenska ridsportförbundet.  

Köpings ridklubb är en del av: 
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Årsmötet är föreningens högst beslutande organ. Årsmötet väljer föreningens styrelse lika så väljs 

tävlingssektionens och ungdomssektionens styrelse i början av året. Föräldraföreningen är en 

stödförening till Köpings ridklubbs. Föräldraföreningens ska verka för säkerhet och trivsel samt bidra 

till ungdomsverksamheten. Hyrstallet, till vardags kallat privatstallet, är också en egen förening som 

delar anläggningen med Köpings ridklubb. Kärnan i Köpings ridklubb är alla medlemmar. 

  

Årsmöte 

Tävlingssektion Styrelse 

Medlemmar Ridskola 

Ungdomssektion 

Hyrstallet 

Föräldraföreningen 



 

Styrelsen 2017 

2017 års årsmöte hölls i början av mars. Mötet hölls i cafeterian på Köpings ridklubb och följande 

valdes in i styrelsen.  

Ordförande - Anna Dahlin  

Vice Ordförande – Ricki Sjödoff 

Sekreterare – Åsa Björk 

Kassör – Anna Gerkens  

Ledamot – Anna Svensson 

Ungdomssektions ledamot – Frida Eriksson/Julia Pelander Djupsjö 

Adjungerade: 

Verksamhetschefchef - Maria Eriksson 

Ekonomi - Helene Carlsson  

Föräldraföreningen – Katarina Wikander 

Tävlingssektionen – Nina Pusaver 

Styrelsen har haft 9 protokollförda möten. 

Den 14 november utlyste styrelsen ett extra allmänt möte. Mötet skulle hållas den 26 november. 

Mötet utlystes med anledning av att sittande styrelse hade för avsikt att avgå. Frågeställningarna 

inför det extra allmänna mötet var hur föreningens framtid skulle se ut. Med det ställdes frågan om 

det fanns intresserade personer som vill ingå i styrelsen eller om föreningen skulle läggas ner.   

Mötet genomfördes den 26 nov och innehöll diskussioner om hur framtiden för Köpings ridklubb 

skulle se ut. Det var en stor uppslutning av medlemmar, föräldrar och anhöriga som deltog under 

mötet. Alla var överens om att föreningen och ridskolan har en stor betydelse för många och att den 

skall leva vidare. Under mötet tillsattes en valberedning och förslag på nya styrelseledamöter 

samlades in. Ett nytt allmänt möte utlystes. Den 11 december hölls mötet då den nya styrelsen 

valdes in.  

Valberedningen: 

Gabrielle Sundius 

Frida Dyberg 

Jenny Klintberg 

Styrelse från 11 december 2017 

Ordförande – Jonas Nordbäck 

Vice ordförande – Jimmy Blom 

Kassör – Lotta Rörick 

Sekreterare – Josefine Ivarsson 

Ledamot – Lars Wickman 

Ledamot – Per Karlssom 

Ledamot – Ingrid Wiborg 

Ungdomsledamot – Frida Eriksson 

Suppleant – Gun Söderman 

Suppleant – Eva Grimaldi 

 



Den nyvalda styrelsen hade två protokollförda möten under 2017. Samtliga i den nya styrelsen valdes 

fram till årsmötet 2018.  

Ridskolan  

Anställda under året: 

Verksamhetschef - Maria Eriksson  

Ridlärare - Ingrid Gould  

Ridlärare - Camilla Forsberg  

Ridlärare vikariat - Emma Lindström  

Ridlärare - Rebecca Engström  

Stall - Carola Nilsson  

Stall extra - Emma Lövgren  

Stall lördagar - Alexandra Wikander 

Stall lördagar - Louise Weiweg  

Ekonomi – Helene Carlsson 

Kontor – Jenny Klintberg 

Extra Fas 3– Håkan Junebjörk 

Året inleddes med att Maria Eriksson anställdes som verksamhetschef. I februari gick Håkan i pension 

och slutade därmed hos oss, han hade en bidragsanställning via Köpings kommun.  Håkan hjälpte till 

med stallsysslor samt höll anläggningen fin genom att t.ex. klippa gräs. I mars genomfördes en 

omorganisation som innebar att Rebecca Engström, Helene Carlsson, Jenny Klintberg fick avsluta sina 

tjänster på Köpings ridklubb. Camilla Forsberg arbetade fram till hösten och gick därefter på 

föräldraledighet. Emma Lindström anställdes på vikariat under Camillas föräldraledighet.

Lektionsverksamhet 

Lektionsverksamhet på ridskolan har erbjudits måndag-lördag.  Eleverna som har ridit under året är i 

åldern 3–73 år. De allra minsta rider 30 minuters lektioner och sedan har vi fortsättningsgrupper som 

rider 50 min och specialgrupper som rider 60 min.  

Antal lektioner per vecka: 

3 stycken specialgrupper i dressyr 

4 stycken specialgrupper i hoppning 

2 stycken allround specialgrupper 

16 stycken 50 minuter lektioner 

5 stycken 30 minuters lektioner 

9 stycken 30 minuters paralektioner 

Specialgrupp innebär att gruppen har ett mindre antal elever i varje grupp och eleverna har valt att 
inrikta sig på dressyr eller hoppning.  Kravet för att få rida i en specialgrupp är att eleven rider två 
gånger i veckan, en ordinarie lektion eller två specialgrupper i olika grenar eller allroundgruppen. 
Allroundgruppen är för de elever som vill rida mer och är en grupp med färre antal men inte valt 
inriktning utan rider både dressyr och hoppning.  
 
 



Stallvärdar  

Under året så har åtta stycken medlemmar haft stallvärds uppdrag. Som stallvärd skall de finnas på 

plats i stallet för kunna hjälpa och stötta de elever och föräldrar som kommer till stallet och behöver 

hjälp.  Stallvärdarna har varit fördelade över måndag till lördag och har framförallt funnits i stallet vid 

barnlektionerna. Stallvärdarna har haft en målbeskrivning att arbete efter som bland annat inneburit 

att alla ska känna sig välkomna till ridskolan och att stallvärdarna ska vara en länk mellan stallet och 

ridlärarna. Stallvärdarna ska hjälpa eleverna i stallet och även hjälpa till att hålla stallet och ridhuset i 

besöksskick vilket bland annat innebär att mocka och sopa.  

Hästarna: 

Under 2017 har vi haft 9 stycken lektionsponnier samt 5 stycken lektionshästar.  

1 stycken A ponny  

1 stycken B ponny 

3 stycken C ponnier 

4 stycken D ponnier 

5 stycken hästar  

Från hösten 2016 till våren 2017 hyrdes tre hästar av Grällsta Ridcenter. Hästarna som hyrdes var 

Myska, Emil och Catch. Tyvärr så bröt Myska benet och fick avlivas i februari medan Catch och Emil 

jobbade vidare hos oss fram till maj månad då de flyttade hem till Grällsta och deras 

lägerverksamhet. Catch kom tillbaka till oss efter sommaren och har under hösten deltagit på ett 

mindre antal lektioner. 

Ponnyn Elsa gjorde ett kort besök hos oss under våren men passade inte riktigt för 

lektionsverksameten och fick flytta hem igen. Istället så lånades ponnyn Nova in och deltar på 

lektioner några dagar i veckan. Vår busiga Frederik såldes och har fått ett nytt hem här i närheten. En 

ny ponny vid namn Blue köptes in med hjälp av föräldraföreningen, Blue har introducerats försiktigt i 

lektionsverksamheten under hösten. Övriga hästar har varit pigga och i fin form under året.

Övrigt ridskolan  

 

För att förbättra arbetsmiljön för personalen har foderhanteringen ändrats och hästarna utfodras nu 

med hösilagen från fyrkantsbalar som är mindre och lättare att hantera än de stora rundbalarna. 

Spånet på gångarna har lagts in igen för att dämpa ljudnivån i stallet samt underlätta att hålla rent 

gången.  

Den största förändringen för ridskolan under året är ett nytt administrativt system. Xenophon är ett 

program som hanterar medlemmar, ridlektioner, ekonomi samt fakturering. Alla eleverna kan själva 

logga in på minridskola.se för att avboka en ridlektion eller boka en igenridning. Detta underlättar 

det administrativa arbetet för ridlärarna och i och med Xenophon är kontanthanteringen och 

aktivitetskorten avslutade och alla extra aktiviteter bokas också via minridskola.se och eleverna får 

en faktura när de deltagit.  

Real gymnasiet är det gymnasium med flertalet olika inriktningar och en av dem är hästinriktning. Vi 

har under året haft samarbete med Realgymnasiet vilket har inneburit att en av deras elever har gjort 

praktik på ridskolan en dag i veckan.  

 



Utöver lektionsverksamheten har det erbjudits flertalet olika aktiviteter under framförallt söndagar 

men även under lov och andra skollediga dagar. Helgkurser, klubbtävlingar, skötardagar och 

träningar för externa tränare har avlöst varandra under helgerna. Under hösten 

så reds lektions - och klubbmästerskap i hoppning och dressyr. Även drömmar har 

blivit verklighet! Under sommarlovet så kunde både barn och vuxna delta på flera 

olika läger och ett av dem var drömlägret. Där drömmar slog in och en dröm som 

deltagarna hade var att åka och bada med hästarna. Ponnyerna lastades och 

utanför Strömsholm så kunde barn och ponnyer plaska i vattnet en varm 

sommardag.  

Lektions-DM 

Första helgen i oktober bjöd Västmanlands ridsportförbund in till Lektions-DM och tävlingen var 

endast öppen för ekipage från distriktets ridskolor. Tävlingen avgjordes på Vänsta Gård i Kolbäck och 

självklart hade vi flera ekipage med som visade på fina ritter. Tävlingen reds som en lokal tävling i 

dressyr och hoppning. Totalt deltog 18 ekipage på hoppningen och 23 ekipage på dressyren. 

Deltagande ekipage från Köping var: 

 

Dressyr:  

Lovisa Pennerborn – Emma 

Ella Noren – Catch High 

Louise Weiweg – Dublin 

Frida Eriksson – Bibbi 

Elin Herrgård – Rosie 

Wilma Hedqvist – Lady 

Ebba Rörick – Rally 

 

Grattis till Lovisa och Emma till guldmedaljen i 

åldersgruppen 8-12 år.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Hoppning: 

Elvira Karlström – Rory 

Alva Eriksson – Calle 

Elin Herrgård – Rosie 

Elsa Almersson – Prins 

Lovisa Pennerborn – Emma 

Ella Noren – Catch High 

Frida Eriksson – Bibbi 

Maya Södermark – Anna 

Clara Joachimsson – Blanka 

 

Grattis till Elvira och Rory till silvermedaljen i 

åldersgruppen 8-12 år.  

Grattis till Maya och Anna till guldmedaljen i 

åldersgruppen 13-18 år.  

Grattis till Clara och Blanka för bronsmedaljen 

i åldersgruppen 13-18 år.  

Grattis Ella och Catch till en femteplats i 

åldersgruppen 13-18 år.

. 

Pararidning 

Parasport är samlingsnamnet för sport och idrott för personer med funktionsnedsättning. Under året 

så har flera nya ryttare med funktionsnedsättning sökt sig till Köpings ridklubb för att få möjligheten 

att umgås med hästen och få möjlighet att rida. För alla individer med eller utan 

funktionsnedsättning så är stallet en rofylld plats och umgänget med hästen är oroligt värdefullt för 

både kropp och själ. För våra ryttare med funktionsnedsättning är hästen en stor tillgång i t.ex. 

träning av balansen, styrka och koordination. Det är Ingrid Gould som håller i lektionerna för 

paraeleverna.  



 

Antal elever 6 år eller yngre 7-12 år 13-20 år 21 år eller äldre 

Flickor 0 4 1 9 
Pojkar 1 3 0 1 

     
Totalt 1 7 1 10 

  

 

Idrottslyftet  

Idrottslyftet är regeringens extra satsning på Barn- och ungdomsidrott och 

syftar till att så många som möjligt ska idrotta så länge som möjligt i en så 

bra verksamhet som möjligt 

Under 2017 har Köpings ridklubb fått medel till att genomföra ett projekt 

kallat ”öppet stall” vilket innebär extra vuxna i stallet som skapar trygghet 

och kan finnas med och hjälpa till och svara på frågor från våra barn och 

ungdomar men även vuxna i olika situationer i stallet. De har även innehållit kurser och träffar av 

olika slag.  

Från Västmanlands idrottsförbund har vi fått integrationsmedel till en familjefest som genomfördes i 

maj. Familjefesten var öppen för alla och det var en välbesökt dag, uppskattningsvis 300 besökare. 

Under dagen så genomfördes en blåbärshoppning, grillning och tipsrunda. Det var en härlig dag 

tillsammans där alla kunde delta oavsett ålder, kön, etnisk tillhörighet, funktionsnedsättning, sexuell 

läggning, religion eller annan trosuppfattning eller könsöverskridande identitet eller utryck. En dag 

där hästen fick stå i centrum och visa hur mycket glädje den sprider till oss alla i olika sammanhang. 

Året avslutades med en extra kick för ungdomarna med gemenskap och glädje för att lära känna 

varandra lite extra. En resa till Prison Island i Västerås genomfördes och en resa till Eskilstuna för att 

lyssna på föreläsning med Jens Fredricsson utöver det flera mindre 

träffar.  

Alla projekten har varit otroligt uppskattade!  

 

Anläggning 

Anläggningsåret har bland annat bestått av att brandutrustning har fått en uppfräschning. 

Brandskåpet har bytts ut samt även brandslangarna. Lysrörsarmaturer är bytta och mer spån i 

ridhuset har lagts in. Traktorn har varit på service och fått nytt batteri. Likaså har gräsklipparen varit 

på service och lagades först i slutet av sommaren. Klippningen av gräsbanorna har under årets sköts 

av medlemmar med egen traktor och klippaggregatet samt av Köpings kommun.  

Anläggningsgruppen har återupprättas med välvilliga medlemmar som kan tänka sig att hjälpa till när 

t.ex. reparationer behöver göras.  

 

  



Föreningen  

En stor händelse under våren var föreningsmarschen som Sparbanken 

bjöd in till. Föreningarna som under namnet Föreningsmiljonen fått 

ekonomiskt stöd via Sparbankens kunder var inbjudna att delta på en 

föreningsmarsch och Köpings ridklubb var en av de lyckligt lottade 

föreningarna som fick möjlighet att delta. Cirka 70 stycken medlemmar 

anslöt sig till Stora Torget denna lördag för en marsch genom Köping 

som gav föreningen 26 400 kr.   

Transportens leasingavtal har sagts upp och vi har inte längre en transport att hyra ut eller köra 

lektionshästarna i vid behov. 

Ett samarbete med Fortuna Voltigeförening har inletts under året. Fortuna Voltigeförening har sina 

två hästar inackorderade i ridskolestallet och hyr ridhuset två dagar i veckan på cirka 1.5 timma för 

att bedriva sina voltigeträningar. Fortuna Voltigeförening ger oss mer inblick i ytterligare en av 

ridsportens alla grenar.  

Ytterligare fyra medlemmar har sina hästar inackorderade i ridskolestallet eller det lilla extra stallet 

kallat ”spånstallet”. 

 

Medlemsantal 

 
 

Ekonomi 

Ekonomin har varit ansträngd under året. Dels har vi av olika anledningar inte fått bidrag på samma 

nivå som tidigare år. Personalkostnaderna har varit höga då vi genomförde en omorganisation vilket 

medförde att vi anställde en verksamhetschef och även om personal fick lov att avsluta sin 

anställning kommer det inte att synas på personalkostnaderna förrän under 2018. Även 

medlemsantalet och antalet ridande sjönk något under 2017. Med det sagt ser vi trots allt positivt på 

2018. Omorganisationen kommer att få effekt på kostnaderna samtidigt som vi har ett ökande antal 

ridande. Vi kommer även att ha bidragsintäkter på en mer normal nivå. 
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Föräldraföreningen 

Styrelse 2017: 
Ordförande - Kattarina Wikander 
Kassör - Christina Lundström 
Sekreterare - Camilla Wieweg 
Ledamot - Maria Karlsson 
Ledamot - Lotta Rörick 
Ledamot - Madelena Wiktorsson 
Ersättare - Frida Dyberg 
Ersättare - Jessica Blom von Alten 

Under året har föräldraföreningen 

o haft cafeterian öppen under tävlings söndagar och under stortävlingar 
o planterat vår och höstblommor utanför stallet 
o medverkat till luciafirande på ridskolan 
o köpt in en ny spis och en ny kyl till köket 
o köpt in en ponny samt redskap och material till ridskolan för ca 74 800 kronor. 

- Ponnyn Moneen Blue 
- 2 st arbetstrappor 
- 4 st grepar 
- Spån 
- Kontorsmaterial

En stor del i föräldraföreningens verksamhet är alla föräldrar och anhöriga som hjälper till att hålla 
cafeterian öppen under vardagar och lördagar när det är lektioner samt vid olika tävlingar och 
aktiviteter. Cafeterian är en viktig mötesplats på anläggningen och här erbjuds det mellanmål till 
hungriga barn och ungdomar som kommer direkt från skolan till stallet, fika eller godis för den som är 
sugen på något gott medan de tittar på ridlektioner eller som paus efter en stund i stallet. Som 
beskrivs ovan så går stora delar av föräldraföreningens intäkter tillbaka till ridskolan.  

Tävlingssektionen 

Tävlingsåret inleddes med ett gemensamt möte för alla tävlingsryttare. Mötet var välbesökt och hölls 

på Volvogården. Under mötet pratade vi om tävlingar, aktiviteter och händelser under kommande år. 

En viktig punkt under mötet var även allsvenskaseriens regler, datum och intresserade ryttare. En lika 

viktig del var gruppdiskussioner tävlingsryttarna emellan som lyftes i stor grupp för att delge 

varandra och som tävlingssektionen kunde ta med sig i arbetet under året. Engagemanget var stort 

och en positiv känsla bland alla ryttare infann sig i lokalen. 

En grönt kort kurs med ett stort antal deltagare genomfördes i början av året. Beatrice Jacobsson var 

inlånad att hålla i kursen som innehåller allt från allmän tävlingskunskap, tävlingsregler, etik och 

moral, hästkunskap med mera.  

Totalt har det genomfört fem stycken tävlingsdagar under året. Först ut var en lokal dressyrtävling 

för häst och ponny och därefter en lokal hopptävling för ponny. På båda tävlingarna arrangerades en 

lagomgång för ponnierna. Det traditionsenliga sommarmeetinget genomfördes v 27 och denna gång 

var även ponnierna inbjudna och vi hade något lägre klasser än tidigare år. Så ett nytt koncept 

provades helt enkelt och det fungerade bra. Solen var med oss under nästan hela helgen och 

funktionärerna jobbade som alltid otroligt bra för att allt under tävlingsdagarna skulle fungera.  



Medlemmar i tävlingssektionen har under året varit Nina Pusaver, Gabrielle Sundius, Anna Gerkens, 

Emmeli Mörtzell, Clara Löwen, Karin Olvhag, Hannah Anstensen, Lovisa Jansson och Josefine 

Ivarsson. Emma Lindström har varit adjungerad personal i tävlingssektionen under hösten.

Lagtävlingar 

Under våren så reds div 3 serier och Köpings Ridklubb deltog med 

lag i alla fyra serierna. Varje serie rids med 3 omgångar. 

Ponnyhoppning – en 3:e plats av 7 lag 

Ponnydressyr – en 5:e av 6 lag 

Hästhoppning – en 2:a plats av 6 lag 

Hästdressyr - en 6:e plats lag  

Under hösten reds div 2 serier och vi hade endast ett lag med och det var i ponnyhoppningen. Men 

de genomförde serien med bravur av 11 startande lag segrade Köpings lag alla tre delomgångarna 

och var därmed även totalsegrare. Det är få lag som toppar en serie med fyra stycken vinster!

Clara Oscarsson stod för årets DM medalj och segrade i DM ponnyhoppning med sin egen ponny 

Decoy Zaffran. DM avgjordes i juni på Strömsholms slottsbana.  

 

Typ av licens/år 2017 2016 2015 

Licenser 
 

35 38 34 

Lektionslicenser 
 

7 11 13 

Endagslicenser 
 

17 15 14 

Endagslicenser, 
lektion 

7 3 0 

Totalt 
 

66 67 61 

 

Kusen  

Ungdomssektionens styrelse har under 2017 bestått av  

Frida Eriksson, Amanda Wikander, Lovisa Pennerborn, Wilma Hedqvist, Alexandra Wikander, Judit 

Andersson, Ebba Rörick, Elin Herrgård.  

Ungdomssektionens ordförande har under året varit Frida Eriksson som 

tillsammans med de sju ledamöterna haft möte en gång i månaden med 

undantag för sommaren, för att planera kommande aktiviteter, barnkalas 

och ponnyridningar. Kusen har hunnit med en hel del under året som gick. 

Året startade med en resa till Romme. Det var stor uppslutning och 

nästan en hel buss fylldes med barn, ungdomar och vuxna som skulle ta 

sig an Rommes backar på skidor. De har besökt fem stycken olika 

arrangemang och erbjudit ponnyridning för barn. Lovisa är en trogen 

ponny när det gäller ponnyridning och hon har varit med på fler av dem. 



Till sällskap har hon oftast haft ponnyn Calle. Ponnyridningarna är en trevlig utflykt där vi träffar 

många barn som vill klappa och rida på ponnierna.  

Barnkalasen är populära och de kan både medlemmar och de som ännu inte är medlemmar ännu 

boka. Barnkalasen hålls på helgerna och det ingår ridning, fika, lekar och fiskdamm.  

Några lovaktiviteter har hållits under loven och den mest efterlängtade är 

halloweenövernattningen som är på höstlovet. Under årets kväll deltog ca 20 

barn och ungdomar samt kusens styrelse. Kvällen inleddes med pizza och lekar 

innan det var dags att tömma cafeterian på möbler för att få plats med 

madrasser och sovsaker. Men innan sovdags så ska de såklart berättas 

spökhistorier och gå spökvandring vilket är lika roligt som det var läskigt. Med 

under kvällen fanns Åsa Wele´n som stöd för kusen.  

Årets avslutades med förberedelser och genomförande av Luciashowen. Kusens styrelse tillsammans 

med personalen planerade och fixade inför lucian. Kusen höll i luciaträningar och sedan själva 

luciatåget. Årets lucia var Elin Herrgård som har röstats fram av medlemmarna genom röstsedlar i 

stallet. De kunde också röst på årets häst och ponny. 2017 år häst är Rally och 2017 års ponny är 

Rory. De fick en fin affisch med motiveringen som sitter på deras boxar.  

Till sist så har Kusens styrelse hunnit med lite annat smått och gott som att måla om Kusens lilla rum 

som de har som förråd, skapat ett instagramkonto och haft hand om stallet på juldagen och 

nyårsdagen. Besök dem på Instagram, sidan heter ungdomssektionen_kusen. 

Kusen har fått hjälp med bokföringen av deras ekonomi av Camilla Weiweg.  

Kusen styrelse är ett arbete av unga för unga. Kusens styrelse jobbar för alla barn och ungdomar i 

stallet och har fått hjälp av flera ungdomar och även föräldrar för att genomföra aktiviteterna under 

året.  

Styrelsens sammanfattning 
Ett händelserikt år är nu avslutat och vi ser fram emot ett nytt ridsport år. Föreningen har en bred 

verksamhet som vi hoppas kunna utveckla ytterligare. Ordförande tillsammans med styrelsen ser 

positivt på kommande år och tillsammans kan vi göra skillnad. Det är alla medlemmar tillsammans 

om är föreningen och vi hoppas att få många trevliga dagar tillsammans med er i olika sammanhang 

under kommande år. 

 

  


